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Nyråd 29. september 2019 

 

 

Referat fra ordinært bestyrelsesmøde 

Torsdag 3. oktober 2019 kl. 10.00 

Hos Jørgen Brædder, Østervang 58, 4930  Maribo 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde og evt. opfølgning 

2. Evt. opfølgning på Landsforeningens hovedbestyrelsesmøde 

a. Pensionsregulering 

b. Ekstra tilskud til kredsen 

c. Lister over nypensionerede kolleger – eller mangel på samme 

d. Politipensionisternes hjemmeside. Adgang til referater m.v. Hvordan 

3. Økonomi 

4. Meddelelser fra lokalforeningerne 

5. Generalforsamling 2020 

6. Eventuelt 

7. Næste møde – er aftalt til (14. januar 2020 hos formanden) 

Efter mødet vil der blive serveret let frokost. 

======================================================================================= 

Deltagere: Arne Holdensen, Jens Rasmussen, Jørgen Brædder, Mogens Larsen og Hilmer Ringer. 

Afbud fra Gorm Pedersen 

 

ad 1. 

Ingen kritiske bemærkninger og opfølgninger til referatet fra sidste møde. 

 

ad 2. 

a. Der er kommet nye takster for nedslag ved pensionering før nødvendig afgangsalder. Formanden 

har dokumenter om det. 

b. Det er indtil videre uafklaret, hvor stor et ekstraordinært tilskud fra Landsforeningen vil blive. 

Antageligt et mindre beløb pr. kreds. 

c. Manglende oplysning om pensionerede kolleger skyldes EDB-knas i Politiforbundet. Tidshorisont 

kendes ikke. 

d. Som besluttet på sidste hovedbestyrelsesmøde den 04.09.19 er der ikke længere en kode på 

referater fra Kreds 7. Alle referater er nu offentligt tilgængelige. 

Man går ind på www.politipensionisterne.dk og i første billede er der tre blå firkanter og i den højre 

kan man klikke sig ind og vælge den kreds, man vil se på. 

http://www.politipensionisterne.dk/
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ad 3.   

Jørgen fremlagde delregnskab ad 03.10.19. Det viste en beholdning på kr. 5.589,41.  

Lokalforeningstilskud besluttes på første møde i 2020. 

 

ad 4. 

Gorm har ikke tilskrevet formanden om aktivitet. 

 

Jens Rasmussen fortalte om en tur til Skovtårnet ved Rønnede i maj måned. 23 deltagere. 

I september var der 23 med til at besøge Smeden på Bogø. Som afslutning spiste de i Stalden på Bogø. 

I denne måned besøger de Panzer Museum East ved Slagelse. 

Advokatemeritus Ole Madsen vil i november fortælle om, hvad gamle mennesker skal tage hensyn til. 

I starten af december holdes julefrokost. 

Den endelige ledelsessammensætning er endnu ikke afklaret under hensyn til Ole Steffensens fysiske 

habitus. 

 

Hilmer berettede om en petanquesammenkomst, der lykkedes i år. Sidste år var det for tørt og kun 

formandens ”kontrol med vejret” gav den time, hvor der blev hygget med kuglerne. 

Den 10. ds. vil Søren Ravn fortælle om livets gang i afdelingen for personfarlig kriminalitet. 

Julefrokost den 29. NOV 19. 

Generalforsamling den 05.02.20. 

 

Mogens kunne fortælle om et møde i Seniorhuset den 24.05.19, hvor 12 medlemmer hørte om Ældresagen. 

12. SEP havde de en sejltur med tre både. 19 deltagere. Fra Toreby til Guldborg med frokost på Lagunen og 

retur. Alt for egen regning bortset fra bådejerne. 

27. ds. var der booket en tur til Politimuseet i København. Flere havde meldt sig, men omkostningerne blev 

for høje i relation til prisen for bustransport. Så det blev aflyst. 

Julefrokost i slutningen af NOV. 

 

Jørgen redegjorde for en tur i AUG til ”Polakkasernen” i Tågerup. 32 hørte Torsten Elsborg fortælle om 

stedet. Afslutning på Cafe Lysemose hvor de fik ”Farfars Buffet”. Kan anbefales. 

I efteråret har de holdt lav profil.  

6. DEC julefrokost. 

Generalforsamling afholdes i marts 2020. 

 

ad 5. 

Generalforsamling 2020 afholdes den 27. februar kl. 1600 i Næstved. 

Arne varetaget bookning af lokale. 

 

ad 6. 

Grønne lommebøder til formand og bestyrelsesmedlemmer i lokalforeningerne. Arne behandler ”sagen”. 
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Jørgen beskrev, at nogle af hans medlemmer havde undret sig over, at IPA-beskeder blev rundsendt via 

foreningernes mailliste. Forholdet drøftet. Konklusionen blev, at det er op til den enkelte lokalforening, om 

de vil yde den service. 

Arne undersøger hvordan det forholder sig i relation til Databeskyttelsesforordningen af 25. maj 2018.  

 

 

 

ad 7. 

Næste bestyrelsesmøde den 14. JAN 2020 kl. 1000 hos formanden. 

 

Mødet sluttet kl. 1200 med et par stykker godt smørrebrød. 

 

 

Hilmer Ringer 

referent 


